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Beslutande ledamöter 
Sofia Hedén (S) (Ordförande) 
Eva Christina Bertz (L) (Vice ordförande) 
Helena Grahn (M) (Andre vice ordförande) 
Gert Åke Troells Jakobsson (S) 
Hanna Henningsworth (S) 
Jesper Olsson (MP) 
Jenny Bengtsson (SD) 
Tobias Petersson (V) 
Gunilla Ryd (V)  ersätter Amanda Traneborn (M) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Kim Lundeborg (S) 
Kristina Jauhiainen Larsson (S) 
Faris Selimovic (S) 
Stefan Pettersson (L) 
Madeleine Wahlund (MP) 
Henric Lindau (SD) 
 
Övriga närvarande 
Rebecka Persson (miljödirektör) 
Sofie Holmkvist (avdelningschef) 
Gunnar Blomé (avdelningschef) 
Ann Fröström (tillförordnad avdelningschef) 
Arvid Nordland (avdelningschef) 
Malin Sandström (kommunikationschef) 
Håkan Nilsson (ekonomichef) 
Lina Engström (kanlischef) 
Caroline Sandberg (personalföreträdare SACO) 
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§ 57 Fortsättning av arbetet inom ”Framtidens kuststad” efter nuvarande 

handlingsplans utgång, MN-2024-1220 

MNN-2024-47 
 
Sammanfattning 
2018 fick kommunstyrelsen i uppdrag av kommunfullmäktige att tillsammans med berörda 
nämnder stärka Malmös roll som framtidens kuststad. Uppdraget resulterade i en 
handlingsplan som miljönämnden har samordnat. Arbetet med handlingsplanen har 
redovisats årligen till miljönämnden. Detta ärende innehåller ett förslag till fortsättning av 
arbetet efter den tidigare handlingsplanens slut. Förslaget innehåller två delar, en 
samordning av linjearbetet kopplat till hav och kust och en samordning av 
utvecklingsarbete och projekt inom hav och kust. Fortsättningen av arbetet med framtidens 
kuststad föreslås samordnas av miljöförvaltningen och bedrivas inom deltagande 
förvaltningars ordinarie budget. Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut om hur arbetet ska 
fortsätta, i enlighet med uppdraget i den tidigare handlingsplanen. 
 
Beslut 
1.Miljönämnden godkänner för egen del miljöförvaltningens förslag till fortsättning av 
arbetet med framtidens kuststad och översänder förslaget till kommunstyrelsen för beslut.  

Reservationer och särskilda yttranden 
Tobias Petersson (V) och Gunilla Ryd (V) meddelar att de avser inkomma med ett särskilt 
yttrande, bilaga § 57. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 
Tekniska nämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
Fritidsnämnden 
Kulturnämnden 

Beslutsunderlag 
• G-tjänsteskrivelse miljönämnden 2024-03-21 
• MN-2024-1220-Förslag till fortsättning av arbetet med Framtidens kuststad 
• MN-2024-1220-Handlingsplan Malmö framtidens kuststad_rev2021 
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Bilaga § 57        
   

 

Särskilt yttrande 

Fortsättning av arbetet inom ”Framtidens kuststad” efter nuvarande handlingsplans 
utgång MN-2024-1220 

Vänsterpartiet instämmer med Miljönämndens beslut om det fortsatta arbetet med framtidens 
kuststad, men vi inkommer med detta särskilda yttrande för att lyfta vissa aspekter som vi 
anser bör beaktas i det fortsatta arbetet. 

Stadens grunda bottenområden med ålgräsängar är viktiga uppväxtområden för fisk, 
kräftdjur och andra marina organismer – med betydelse för hela sundets ekosystem. De gör 
ju ett viktigt bidrag till att sänka CO2 utsläppen. 

Men vi ser en minskad fauna i Öresund, bland annat av tumlare, och även en viss negativ 
påverkan på våra ålgräsängar trots det viktiga arbete som bedrivits. Mer behöver göras! 

Denna havsmiljö hotas nu dessutom av förslaget till utfyllnad av Malmö Hamn och 
Lynetteholmen. Dessa projekt respekterar varken det svenska miljökvalitetsmålet eller FN:s 
globala mål för hållbar utveckling, mål 14, för Hav och marina resurser. Och Länsstyrelsen 
motsätter sig utfyllnad i Sundet och menar att de marina naturvärdena på utfyllda områden 
försvinner för alltid! Vi anser att vi måste värna om havets ekosystem vid framtida 
utbyggnader. 

Vi vill också att staden jobbar vidare med arbetet med att göra Öresund till ett 
Biosfärområde. Eftersom detta arbete ska drivas underifrån och involvera en bredd av 
lokala aktörer, från kommuner och företag till intresseorganisationer och ideella krafter, bidrar 
detta både till ekologisk och social hållbarhet. Därför vill vi att Malmö stad avsätter 
projektmedel för fortsatt arbete med detta.  

Vi anser även att vi måste fortsätta arbetet med att återskapa hamnbassängerna och 
även se till att vi kan nyttja möjligheterna till till exempel bad i dessa. För att utöka 
möjligheterna till citybad måste vi dessutom minimera riskerna för bräddning. Det kan vi 
göra genom att bygga ut avloppsledningsnätet för att kunna ta hand om mer vatten, 
och genom att skapa fler gröna och blåa stråk samt mer våtmarker i stadsområdet. Vi 
skulle också kunna följa Helsingborgs exempel och kräva att trerörs avloppssystem ingår 
i nybyggnation och dessutom anlägga nya dagvattenledningar i äldre bostadsområden, där 
vi har kombinerade ledningssystem 

Vi vill även se en separat / permanent finansiering för detta arbete - för om stadens 
kustarbete ska ge frukt måste det finansieras på ett kontinuerligt och stabilare sätt.  
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Miljönämnden 2024-03-21 

Tobias Petersson (V) 

Med instämmande av 

Gunilla Ryd (V) 
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